
Protokół Nr 274
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 9 marca 2023r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 1400
• Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz
zaproszonych gości . W posiedzeniu udział wzięli Członkowie Zarządu w pełnym

składzie oraz:

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący Zarządu zaproponował następujący porządek obrad:
1.Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach:

a) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Powiatu Koneckiego na lata 2023-2028,

b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 rok.
3. Propozycja struktury Raportu o stanie Powiatu Koneckiego za 2022 rok.
4. Sprawy różne:

./ korespondencja do wiadomości Zarządu Powiatu - Biura Geodezji
i Kartografii.

Zarządjednogłośnie przyjął porządek obrad posiedzenia Zarządu Powiatu bez
uwag.
Ad.2 a)

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła projekt uchwały
Rady Powiatu w Końskich w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej
Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2023-2028. Poinformowała,

że dokonuje się zmian polegających na zmianie planowanych kwot dochodów
i wydatków, wyniku budżetu oraz przychodów, które dotyczą:

- zwiększenia planowanych wydatków i przychodów budżetu w związku

z rozliczeniem niewykorzystanych środków pieniężnych, które pozostały na
rachunku bieżącym budżetu na 31 grudnia roku ubiegłego, a które wynikają

z rozliczenia projektów współfinansowanych ze środków europejskich oraz zadań
związanych z ochroną środowiska,
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- zwiększenia dochodów i wydatków budżetu w związku z przyjęciem do
realizacji nowego projektu edukacyjnego oraz zwiększeniem wartości

realizowanego dotychczas projektu związanego z aktywizacją rynku pracy,
- zmniejszenia dochodów z tytułu subwencji.
Następnie oświadczyła, że w wykazie przedsięwzięć do Wieloletniej Prognozy
Finansowej dokonuje się korekty planowanych limitów wydatków
w poszczególnych latach realizacji na poniżej wymienione przedsięwzięcia:

- zwiększenie wartości projektu "Recepta na pracę" w związku z zawartym
aneksem oraz planowanym limitem wydatków w 2023 roku o kwotę

453.752,00zł,

- zwiększenie planowanego limitu wydatków w 2023 roku o kwotę 134.344,36zł.

dotyczy projektu "Wsparcie na starcie w powiecie koneckim",
- zwiększenie planowanego limitu wydatków w 2023 roku o kwotę 1.013,35zł.

dotyczy projektu realizowanego przez Zespół Szkół Ponadpodstawowych nr 3
w Końskich,

- zwiększenia planowanych nakładów na realizację projektu" Rewitalizacja
zabytkowego parku przy Domu Pomocy Społecznej "Etola" w Rudzie
Pilczyckiej" o kwotę 50.000zł. przy jednoczesnym przesunięciu

dotychczasowych nakładów na 2025 rok.
Następnie odniosła się do omówienia przedsięwzięć w związku

z ubieganiem się o dofinansowanie ze środków Rządowego Programu Odbudowy
Zabytków:
- Rewitalizacja zabytkowego parku przy Domu Pomocy Społecznej "Etola"
w Rudzie Pilczyckiej - prace konserwatorskie i odtworzeniowe przy zabytku 
zabezpieczenie wkładu własnego na 2025 roku w wysokości 70.000zł.

- Odtworzenie i zabezpieczenie układu hydroenergetycznego w zespole zakładu

przemysłowego w Maleńcu - roboty konserwatorskie i budowlane przy zabytku
- zabezpieczenie wkładu własnego na 2025 rok w wysokości 20.000zł,

- Odtworzenie i zabezpieczenie dachów hal produkcyjnych w zespole zakładu

przemysłowego w Maleńcu- roboty konserwatorskie i budowlane przy zabytku 
zabezpieczenie wkładu własnego na 2025 rok w wysokości 20.000zł,

- Odtworzenie dachów na dwóch zabytkowych budynkach Domu Pomocy
Społecznej w Końskich - roboty konserwatorskie i budowlane przy zabytku
o planowanych nakładach na wkład własny w 2024 roku w wysokości 18.000zł,

- Przebudowa wewnętrznych i zewnętrznych instalacji przy obiektach
zabytkowych Domu Pomocy Społecznej w Końskich - roboty konserwatorskie
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i budowlane przy zabytku o planowanych nakładach na wkład własny w 2024
roku w wysokości 26.000zł,

Wykonanie izolacji przeciwwilgociowej oraz odtworzenie okładzin

architektonicznych na budynkach Domu Pomocy Społecznej w Końskich - roboty
konserwatorskie i budowlane przy zabytku o planowanych nakładach na wkład

własny w 2024 roku w wysokości 40.000zł.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

W związku z powyższym Zarząd jednogłośnie pozytywnie zaopiniował

projekt Uchwały Rady Powiatu w przedmiotowej sprawie i przekazał go
organowi stanowiącemu.

Ad. 2 b)
Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła projekt uchwały

Rady Powiatu w Końskich w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na
2023 rok. Poinformowała, że wprowadza się zmiany w planie:

- dochodów polegające na zwiększeniu planowanych dochodów budżetu

ogółem o kwotę 268.462,20zł.

- wydatków polegające na zwiększeniu planowanych wydatków budżetu

ogółem o kwotę 893.957,91zł.

Deficyt budżetu Powiatu po zmianach w Wysokości 19.427.716,92zł

zostanie pokryty przychodami pochodzącymi z :
-nadwyżki budżetowej z lat ubiegłych w kwocie - 12.751.068,57zł,

- niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu,

wynikających z rozliczenia środków określonych na realizację programu,
projektu lub zadania finansowanego z udziałem tych środków w kwocie 
1.976.427,25zł,

- niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu,

wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi sfinansowanych
związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi

w odrębnych ustawach - 3 .700.221,10zł,

- wolnych środków określonych wart. 217 ust.2 pkt.6 ustawy o finansach
publicznych w wysokości 1.000.000zł.

Natomiast przychody i budżetu po zmianach w wysokości 19.827.716,92zł,

rozchody w wysokości 400.000zł.

Oświadczyła, że ustala się dochody z tytułu opłat za korzystanie
ze środowiska i administracyjnych kar pieniężnych w wysokości 200.000złoraz

wydatki na finasowanie systemu ochrony środowiska w wysokości 422.353,20zł.
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Na zakończenie szczegółowo przedstawiła uzasadnienie planowanych

kwot dochodów i wydatków, wynik budżetu oraz przychody budżetu.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

W związku z powyższym Zarząd jednogłośnie pozytywnie zaopiniował

projekt Uchwały Rady Powiatu w przedmiotowej sprawie i przekazał go
organowi stanowiącemu.

Ad. 3)
Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski referując kolejny punkt

porządku dziennego w sprawie propozycji struktury Raportu o stanie powiatu

koneckiego poinformował, że zgodnie z art. 30 a ustawy z dnia 5 czerwca 1998
roku o samorządzie powiatowym, zarząd powiatu co roku do dnia 31 maja

przedstawia radzie powiatu raport o stanie powiatu. Raport obejmuje
podsumowanie działalności zarządu powiatu w roku poprzednim,

w szczególności realizację polityk, programów i strategii, uchwał rady powiatu

i budżetu obywatelskiego.
Nadmienił, że przyjęła się dotychczas stosowana struktura

opracowywanego dokumentu. Następnie zaproponował, aby przyjąć przez
analogię do roku poprzedniego zakres, który obejmowałby materiał za 2022 rok.

Oznajmił, że na początku kwietnia zostanie opracowany i przedstawiony

wstępny materiał przekaza~y przez komórki organizacyjne starostwa i jednostki

organizacyjne powiatu.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zwrócił się do członków

zarządu zajęcie stanowiska w przedstawionej sprawie.

Zarząd jednogłośnie poparł formułę struktury na opracowanie Raportu
o stanie powiatu koneckiego przedstawioną przez Sekretarza Powiatu.

Ad. 4
W sprawach różnych w odniesieniu do korespondencji otrzymanej

do wiadomości Zarządu Powiatu z Biura Geodezji i Kartografii, głos zabrał

Zastępca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron. Poinformował,

że zapoznał się z treścią pisma, które stanowi załącznik do protokołu. Oświadczył,

że w jego ocenie należy podtrzymać stanowisko Pani Naczelnik Wydz. Geodezji
i Gospodarki Nieruchomościami i pracowników w prowadzonej sprawie.
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Po krótkiej dyskusji w przedmiotowej sprawie Zarząd przyjął treść pisma do
wiadomości jednakże poparł stanowisko wyrażone przez Panią Naczelnik
i pracowników w powyższej sprawie.

Ponadto w sprawach różnych Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski
nadmienił, że w związku z upływającym terminem w dniu 17 marca 2023r. na
składanie wniosków do Rządowego Programu Odbudowy Zabytków w ramach
Rządowego Funduszu Polski Ład i zabezpieczeniem środków finansowych na ten
cel niezbędne staje się zawnioskowanie o zwołanie sesji nadzwyczajnej.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zwrócił się do Pana Sekretarza
z pytaniem, czy we wniosku ujęte zostanie zadanie związane z zakupem lokalu
mieszkalnego?

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski poinformował, że zadanie
dotyczące zakupu mieszkania jest ujęte we wniosku, po czym odczytał treść

przygotowanego wniosku do Przewodniczącego Rady Powiatu w Końskich

z prośbą o zwołanie sesji Rady Powiatu w Końskich do dnia 17 marca 2023r.
łącznie z uzasadnieniem, który stanowi załącznik do protokołu.

Nie wniesiono uwag do przedmiotowego wniosku w związku z powyższym
Przewodniczący Zarządu podpisał wniosek i skierował go do Biura Rady.

Na zakończenie posiedzenia Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan
Wiesław Skowron skierował pytanie do Skarbnika Powiatu - Pani Edyty
Drążkiewicz związane z zabezpieczeniem środków na podwyżki dla
pracowników.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz udzieliła odpowiedzi, że jest
trudna sytuacja finansowa i na chwilę obecną nie ma w budżecie środków na
podwyżki dla pracowników. Oświadczyła, że nie jest przeciwna temu by były

podwyżki.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec oznajmił, że jako
kierownictwo chcemy dać podwyżki i zwrócił się z prośbą do Skarbnika
o przeliczenie środków finansowych i wyznaczył koniec marca 2023r.
na spotkanie się w celu omówienia tej sprawy i podjęcie ostatecznej decyzji.
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W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 1450 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Agnieszka Gwardecka

·····················:~!.:i···························

Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
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